
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 9 / 2023 12. 07. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Vladimír Prášil, Ing. Roman Šimek, Pavel Helekal, Mgr. Gabriela Lochmanová

Omluveni: Bc. Ing. Rostislav Hainc, Martina Hejlová Hollarová, Dagmar Lenertová, Ing. Hana
Kuglerová, Bc. Věra Žáčková

Hosté: Petr Červinka, Josef Běhal, Tomáš Tichý, Alena Tichá, Jana Zedníková

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Zahájení schůze
Prezence členů a hostů
Vystoupení zástupců MPO a PČR
Požadavky občanů
Kontrola plnění úkolů z předešlých komisí
Jednání KMČ
Příští jednání komise a závěr

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Se zástupci MPO se řešilo protizákonné parkování a nepovolené zábory na zelených plochách ve vlastnictví
města na ulici Jesenická. Policie problém řeší a pokud se situace nezlepší, bude to předáno do správního řízení.

3 Vystoupení hostů
pan P.Červinka - vznesl dotaz ohledně parkování u hřbitova na Svatém Kopečku a možnosti vyjednat u MPO
výjimku pro příjezd ke hřbitovu pro občany, kteří mají v nájmu hrobové místo. Předseda komise informoval, že
parkování je v jednání, řeší to KMČ Svatý Kopeček. V současné době by se měla připravovat projektová
dokumentace pro parkování 3-4 aut. 
pan J.Běhal - upozornil na nakloněný štít na parcele č.22 v ulici Vítězství. Obává se, že by mohlo dojít ke zřícení
štítu.
paní J.Zedníková - vznesla požadavek na možnost přesunu kontejnerů na tříděný odpad ze současného místa
(na parcele 336/1). Místní lidé mají v drtivé většině vlastní popelnice na tříděný odpad, do kontejnerů vozí odpad
především občané z jiných obcí, protože je k nim snadný přístup. Po odvozu odpadu technickými službami
zůstává místo znečištěné (střepy). 
Dále požaduje kontrolu průjezdu ulicí Horní Úlehla vozidel nad 19tun. Tento požadavek již byl vznesen na
minulém jednání. Dle zástupce magistrátu to není v kompetenci městské policie. Musí se požádat Dopravní
inspektorát Policie ČR. 
Paní Zedníková dále upozorňovala na průjezd osobních aut od Bystrovan velmi vysokou rychlostí. 
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

četnost seče trávy v Droždíně - Předáno
data radaru - vyřízeno
častější kontrola průjezdu velkých nákladních aut - vyřízeno, KMČ vznese nový požadavek
passport seče - vyřízeno
dopravní značka přechod pro chodce - Předáno



5 Projednávané záležitosti
Předseda komise pan Prášil informoval ohledně schůzky týkající se stavby na hasičském plácku. Do konce
července by měla být hotová projektová dokumentace zohledňující připomínky. 
Dále informoval o rozšíření pasportu seče (o části ulic Akátová a Myslivecká) a o nátěru laviček.
Gregorák - pan Prášil informoval o jednání na majetkoprávní komisi, která koupi odsouhlasila. 4.9. se koupě
bude projednávat na zastupitelstvu.
Komise dále projednala způsoby, jak předejít vzniku "černých skládek" na místech kontejnerů na tříděný odpad
(například instalace fotopastí, kamer nebo výstražných tabulí). Požádá příslušného náměstka MMO o svolání
schůzky na toto téma za účasti Oddělení nakládání s odpady MMO.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Kontrola průjezdu vozidel nad 19t

požádat dopravní inspektorát Policie ČR o častější kontrolu průjezdu nákladních aut nad 19t obcí.

8 Obecné informace
Příští jednání bude ve středu 6.září v 18.00 hod.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2023

Datum schválení zápisu: 14. 07. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Vladimír Prášil

Zapsal/a:
Mgr. Gabriela Lochmanová

Ověřil/a:
Ing. Roman Šimek


